

Tisdagen den 6 augusti 2024, kl. 18.00
hos Annika Hallqvist, Hålehöjsvägen 13

Närvarande: Annika Hallqvist, Agneta Månsson, Lena Nydahl, Mats Wallgren, Maria Nordh och Andreas Rebert

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 7 23/24

Föregående protokoll godkändes med en anmärkning. Enligt paragraf 3 skulle vi ta upp frågan kring hjärtstartare på årsmötet, men detta glömdes bort. Vi bestämde att vi börjar med att ansöka om bidrag. Om detta misslyckas tar vi upp frågan med medlemmarna.

§ 2 Ny adress för byalaget

Andreas gör en adressändring för byalaget. Vi beslöt att byalagets adress blir sekreterarens adress.

§ 3 Planera överlämning till ny kassör

Agneta tar kontakt med Johan för att hantera överlämning. Annika och Agneta tar sedan kontakt med Sparbanken Syd och bokar in ett möte för att ge Agneta rättigheter att administrera byalagets bankkonto.

§ 4 Införa stadgeändringar

Andreas färdigställer dokumentet med de uppdaterade stadgarna och publicerar detta på byalagets hemsida.

§ 5 Börja planera julmarknad

Annika bokar möte med Simris Trädgård för att påbörja planeringen.

§ 6 Aktivitet – Äppelmustning

Andreas kollar med Thomas och Elisabeth om de kan tänka sig en äppelmustning även i år. Blir det av tar Andreas sedan fram förslag på informationsbrev om denna aktivitet.

§ 7 Trafik och parkering

a. Hastighet genom Viarp

Vi ska undersöka möjligheten att göra gemensam sak med kultur och fritid i Simrishamns kommun samt Österlens museum. Detta för att se

om det går att få till en sänkt hastighet pga. fornminnet och besöksmålet Store Hög.

b. Gärsnäsvägen

Agneta påpekade att det är farligt att ta sig över Gärsnäsvägen för att ta sig till och från busshållplatsen. Andreas informerade om att den senaste informationen från kommunen är att detta är en fråga för Skånetrafiken och inte Trafikverket. Vi beslöt att följa upp denna fråga med landsbygdssamordnaren i kommunen.

Agneta kommer även ta fram ett förslag på skrivelse vi i byalaget kan skicka direkt till Skånetrafiken.

Parallellt kommer Mats ta kontakt med Joakim Kjellsson på Bergkvarabuss för att se om det finns någon möjlighet att påverka den vägen.

c. Skolbussar

Ytterligare en möjlighet till att försöka få sänkt hastighet och/eller förbättrad trafikmiljö är att kontakta kommunen och påpeka att barnen måste ha en trygg väg till och från skolbussarna, dvs från de hållplatser där skolbussarna stannar.

Lena tar fram förslag på skrivelse till kommunen.

d. Parkering

Problemet med brist på parkeringsplatser har vid flera tillfällen tagits upp med kommunen. Vi kan inte annat än fortsätta lista detta som ett problem i vår kommunikation med kommunen.

§ 8 Aktivitet för ungdomar

I nästa utskick till medlemmarna kommer vi fråga efter förslag på aktiviteter för ungdomar. Mats kommer kontrollera om det finns möjlighet att använda källare eller uthus vid Solgården som kan användas för aktiviteter.

§ 9 Övriga frågor

a. Simris energigemenskap

Annika informerade om ett projekt kring "energigemenskap" drivet av

en intresseorganisation som heter Sveriges Energigemenskaper (www.sverigesenergigemenskaper.se). De vill undersöka intresset för att skapa en energigemenskap i Simris. Annika håller i kontakten med organisationen och vi beslöt att vi kan hjälpa till med att göra utskick till medlemmarna för att informera och fråga om intresse kring detta projekt.

b. Dialogmöte med kommunen 13/8

Annika kommer gå på dialogmöte med kommunen den 13/8 kl. 16.00. Byalag har blivit kallade till detta möte pga. alla diskussioner i media kring bland annat försäljningen av Kiviks skola och nedläggning av Borrbys äldreboende. Man vill diskutera principen kring försäljning/nedläggning.

c. Egil Josefsson – Björnehög

Lena informerade om Egil Josefssons intresse att undersöka gånggriften/stenkammargraven som kallas Björnehög mellan Simris och Viarp. Egil's förslag är att han tillsammans med några intresserade bybor undersöker platsen efter tröskning. Lena håller i kontakten med Egil.

d. Använda byalagets intäkter

En ideell förening får över tid inte gå med vinst utan inbetalda medlemsavgifter ska användas för att gynna medlemmarna. Ett förslag är att vi bjuder på kaffe och kaka på våra årsmöten. Ett annat förslag är att vi köper in bord och stolar som vi kan använda till årsmöte och Simrisdag. Maria erbjöd förrådsplats för dessa bord och stolar.

e. Tallrikar, bestick och glas

Ett förslag är att vi vid nästa års Simrisdag ber deltagare ta med sig egna tallrikar, bestick och glas i stället för att byalaget ska införskaffa och hantera engångsartiklar.

f. Välkomstbrev

Agneta föreslog att vi skulle ta fram ett välkomstbrev till nyinflyttade. Vi informerade om att Annika nyligen tagit fram ett sådant brev vilket Andreas tog på sig att skicka ut till alla i styrelsen. Vi kom överens om att vi ska hjälpa varandra hålla koll på när nya personer flyttar in till våra byar så att vi kan överlämna välkomstbrev.

§ 10 Nästa styrelsemöte

Nästa möte äger rum måndagen den 23 september kl. 18.00 hos Andreas Rebert. Mötet avslutades och vi tackade Annika för gott kaffe och goda kakor.

Annika Hallqvist
Ordförande

Andreas Rebert
Sekreterare